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Protokół nr 4/2024 

Komisji Gospodarczej  

odbytej w dniu 21 października 2024 roku  

w formie stacjonarnej 

w Salce Narad w Urzędzie Miasta i Gminy Krzywiń 

 

 

 



Rada Miejska Krzywinia 

Komisja Gospodarcza 

Protokół 4/2024 

4 Komisja Gospodarcza w dniu 21 października 2024 

Miejsce posiedzenia: Salka Narad -  Urząd Miasta i Gminy Krzywiń 

Obrady rozpoczęto 21 października 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:16 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Patryk Jankowski 

2. Andrzej Kaczmarek 

3. Marcin Stężycki 

4. Robert Zieliński 

5. Zbigniew Zieliński 

Radni: 

Łukasz Hofman 

Zaproszeni goście. 

Przemysław Kaczor -  Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń 

Tomasz Szymański – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Krzywiń 

Andrzej Konieczny – Sekretarz Miasta i Gminy Krzywiń 

Maciej Gubański – Kierownik Referatu Rozwoju i Gospodarki Lokalnej 

Tomasz Fecak – pracownik Referatu Rozwoju i Gospodarki Lokalnej 

Goście 

Artur Jędrowiak – Pełnomocnik Proboszcza  

Józef Srogosz – Proboszcz Parafii pw. św. Mikołaja Bpa w Krzywiniu  



Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z 3 posiedzenia Komisji Gospodarczej. 

3. Zaopiniowanie wniosków. 

4. Wolne głosy i informacje. 

5. Zamknięcie posiedzenia 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marcin Stężycki. 

 

2. Przyjęcie protokołu z 3 posiedzenia Komisji Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z 3 posiedzenia Komisji Gospodarczej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

3. Zaopiniowanie wniosków. 

Wniosek nr 1 – omówił Maciej Gubański Kierownik Referatu Rozwoju i Gospodarki Lokalnej. 

Dot. przejęcia na rzecz gminy działki 1187/3 położonej w Krzywiniu przeznaczonej pod drogę 

stanowiącą własność parafii w Krzywiniu. 



Po przedstawieniu argumentów obu stron w ww. sprawie Komisja Gospodarcza zawnioskowała: 

Głosowano wniosek w sprawie 

wniosek nr 1: Komisja proponuje powrót do negocjacji po sporządzeniu zestawienia kosztów z 

podziałem dla całości osiedla i dla zakresu dróg do przejęcia od parafii: budowy sieci 

wodociągowej, kanalizacji deszczowej, sanitarnej, utwardzenia kostką (tłuczeń), oświetlenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wniosek nr 2 – omówił Maciej Gubański Kierownik Referatu Rozwoju i Gospodarki Lokalnej. 

Dot. wydzierżawienia gruntu położonego w miejscowości Mościszki z przeznaczeniem na 

prowadzenie gospodarki rolnej z wyłączeniem upraw wieloletnich na okres 3 lat. 

Głosowano wniosek w sprawie 

wniosek nr 2: komisja podjęła decyzję o odrzuceniu wniosku 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 



Po krótkiej dyskusji Komisja Gospodarcza zawnioskowała (Mościszki): 

wniosek nr 3 - Komisja proponuje przygotowanie działki do sprzedaży po uprzednim podziale. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Wolne głosy i informacje. 

Radny Marcin Stężycki poruszył temat wyrównania drogi gminnej w Bielewie, parkingów w 

Cichowie, gruntów oddanych w użytkowanie w zamian za ich utrzymanie. 

Radny Robert Zieliński poruszył tematy naprawy ławek w Lubiniu, rowu przydrożnego, który 

należałoby wyczyścić oraz utwardzenia drogi ul. Stefaniaka z części środków funduszu 

sołeckiego. 

Burmistrz Przemysław Kaczor poinformował, że w sprawie wniosku omawianego na komisji 19 

sierpnia 2024 dot. Lubinia, strony nie doszły do porozumienia. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie komisji zamknięto o godz. 19.16. 

 

Podpisy członków Komisji Gospodarczej: 

 

1. Marcin Stężycki –Przewodniczący-…………………………………….. 

2. Patryk Jankowski - …………………………………………………………………. 



3. Andrzej Kaczmarek -…………………………………………………………...... 

4. Robert Zieliński - …………………………………………………………………… 

5. Zbigniew Zieliński - …………………………………………………………………. 

 


